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PROTOKÓŁ nr III 

z posiedzenia Rady Gminy Osiek 

odbytego w dniu 28 maja 2024 r. 

Miejsce obrad - Gminna Sala Obrad godz. 1700 

 

W posiedzeniu udział wzięło 12 radnych, lista obecności w załączeniu do protokołu. 

 

Ad 1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Wojciech Śliwiński. 

 

Ad. 1a) Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 

 

Ad. 1b) Przewodniczący odczytał porządek obrad.  

Wójt Janusz Kaczyński wniósł o dodanie do porządku obrad punktu dotyczącego podjęcia 

uchwały w sprawie wyboru przedstawiciela Gminy Osiek do Zgromadzenia Starogardzkiego 

Związku Powiatowo-Gminnego. 

Radny Andrzej Firyn zwrócił uwagę na koordynację połączeń autobusowych z połączeniami 

kolejowymi. 

Radna Teresa Eggert stwierdziła, że wybrani przedstawiciele mają właśnie na celu nadzór nad 

koordynacją połączeń. 

 

Przeprowadzono głosowanie w sprawie przyjęcia zmienionego porządku obrad. Oddano 

głosów: 

Za przyjęciem porządku obrad:  -   12 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   0 radnych 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 1c) Przewodniczący zapytał czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji.  

Uwag nie wniesiono. Przewodniczący zarządził głosowanie. 

 

Za przyjęciem protokołu głosowało:  -   12 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   0 radnych 

 

Protokół z sesji nr II z dnia 23 maja 2024 roku został przyjęty jednogłośnie. 
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Ad.2 Przyjęcie oceny zasobów pomocy społecznej. 

Przewodnicząca Komisji Infrastruktury Społecznej Teresa Eggert przedstawiła relację 

z posiedzenia komisji i omówiła złożone sprawozdanie Kierownik GOPS Magdaleny Kanka. 

Komisja jest za przyjęciem oceny. 

 

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad oceną.  

Oddano głosów: 

Za przyjęciem oceny głosowało:  - 12 radnych 

Przeciw:     - 0 radnych 

Wstrzymało się:    - 0 radnych  

Ocena została przyjęta jednogłośnie. 

 
Ad.3 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej 
w Osieku. 
 
Proponowaną uchwałę przedstawił Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju 
Gospodarczego Jerzy Kłos, komisja jest za przyjęciem uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
 

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad proponowaną uchwałą.  

Oddano głosów: 

Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 12 radnych 

Przeciw:     - 0 radnych 

Wstrzymało się:    - 0 radnych  

Uchwała nr III/6/2024 została przyjęta jednogłośnie. 

 
Ad.4 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy. 
 
Proponowaną uchwałę przedstawił Skarbnik Andrzej Krzywiński. 
Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Jerzy Kłos przedstawił 
stanowisko komisji - za przyjęciem uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
 

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad proponowaną uchwałą.  

Oddano głosów: 

Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 12 radnych 

Przeciw:     - 0 radnych 
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Wstrzymało się:    - 0 radnych  

Uchwała nr III/7/2024 została przyjęta jednogłośnie. 

 
Ad.5 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany WPF. 
 
Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Jerzy Kłos przedstawił 
stanowisko komisji - za przyjęciem uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
 

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad proponowaną uchwałą.  

Oddano głosów: 

Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 12 radnych 

Przeciw:     - 0 radnych 

Wstrzymało się:    - 0 radnych  

Uchwała nr III/8/2024 została przyjęta jednogłośnie. 

 
Ad.6 Podjęcie uchwały w sprawie wyboru przedstawiciela Gminy Osiek do Zgromadzenia 
Starogardzkiego Związku Powiatowo-Gminnego.  
 
Przewodniczący Wojciech Śliwiński przedstawił zakres działania Związku Powiatowo-
Gminnego. Proponowanymi przedstawicielami są Wójt Janusz Kaczyński i Przewodniczący 
Wojciech Śliwiński. 
 
Radny Andrzej Firyn ponownie dodał uwagi odnośnie koordynacji komunikacji autobusowej i 
kolejowej. 
Radny Tomasz Myk zapytał czy dotacja dla przewoźników dotyczy też innych firm – 
Przewodniczący Wojciech Śliwiński udzielił odpowiedzi – dotyczy to firmy, która 
ma podpisaną umowę. 
Radna Teresa Eggert stwierdziła, że nie zmienia się proporcja własnościowa PKS 
w Starogardzie Gdańskim. Udało się także zmienić sposób kursowania autobusów. 
Radny Jerzy Kłos dodał, że ta uchwała ma na celu wybór dwóch reprezentantów, a nie 
harmonogramu połączeń autobusowych. 
 
Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad proponowaną uchwałą.  

Oddano głosów: 

Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 12 radnych 

Przeciw:     - 0 radnych 

Wstrzymało się:    - 0 radnych  

Uchwała nr III/9/2024 została przyjęta jednogłośnie. 
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Ad.7  Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej.  
 
Radny Jerzy Kłos poprosił o informację na temat potencjalnych wykonawców pomostu nad 
jeziorem Kałębie – Odpowiedzi udzielił Wójt Janusz Kaczyński – nie ma już czasu 
na ogłoszenie kolejnego przetargu i mamy nadzieję, że uda się wybrać wykonawcę spośród 
ośmiu, którzy złożyli oferty. 
 
Ad.8 Zakończenie obrad. 
       Godzina 17:35 
  
 
 
 
 Protokołowała: Przewodniczący Rady Gminy 
 Joanna Chabowska Wojciech Śliwiński 
 


